
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Transport- og bygningsministeren

Dato: 8. oktober 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Samrådsspørgsmål D
Vil ministeren kommentere Tillægsaftale af 26/5-15 mellem regeringen (So-
cialdemokratiet og Radikale Venstre), Venstre, Dansk Folkeparti, Socialistisk
Folkeparti og Det Konservative Folkeparti om den fremtidige færgebetjening
af Bornholm for så vidt angår det sidste afsnit i aftalen, hvoraf det under over-
skriften ”Lavere billetpriser” fremgår: ”Partierne mødes igen om udmøntningen
af midler til lavere billetpriser, når disse er fordelt, jf. de indledte forhandlinger
i regi af Økonomi- og Indenrigsministeriet om udmøntning af 133 mio. kr. årligt
til lavere færgebilletpriser til gavn for de danske ø-samfund.”? (Aftalen er ved-
hæftet.)
Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 20142, jf. ULØ
alm. del - samrådsspm. K.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Magnus Heunicke (S), Kirsten Brosbøl
(S), Lea Wermelin (S) og Christian Rabjerg Madsen (S).

På udvalgets vegne

Peter Juel Jensen
formand
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